
Referat for bestyrelsesmøde 
for OBO afd. 15 - Færøgade, den 13. december 2023 

 

Tilstede ved bestyrelsesmøde: Kasserer Rene Bøye, sekretær Sandra Martin og formand Christine 

Christensen. Desuden deltog vicevært Jimmy Pedersen.  

Suppleant, Jette Hjortslev Hansen var forhindret. 

 

1. Gennemgang fra referatet 

Der var ikke noget at bemærke. Bestyrelsen aftalte at referater opsættes på 

omslagstavlerne i opgangene, seneste to uger efter bestyrelsesmøder. Jimmy omdeler 

referater. 

 

2. Opsamling fra afdelingsmødet 

Bestyrelsen har gennemgået afdelingsmødets referat. Bestyrelsen konstaterede, at 

beboerne ved afdelingsmødet, ikke havde tildelt bestyrelsen bundne opgaver. 

 

3. Orientering fra viceværten 

• Problemer med toiletters afløb. Problemet er et sted i faldstammen. Jimmy arbejder på 

sagen. 

• Tagrender og nedløbsrør er blevet renset 

• Der har stået et stillads ved gavlen ved Færøgade 7, for at gennemtørre bygningen og 

forhindre vandskader og skimmelsvamp. Det er vigtigt at vi beboere husker at lufte ud. 

• Der er nogle få træer i haven der skal fældes, fordi de udgør en fare for bygninger, 

mennesker eller andre træer. Der genplantes nye træer i forholdet 1 til 1. 

 

4. Orientering fra biodiversitets-arbejdsgruppen 

Biodiversitets-arbejdsgruppen har skrevet en rapport over hvad der er sket og hvad der vil 

ske i det nye år. Den kommer til at hænge på opslagstavlerne. Hvis der er nogen der har lyst 

til at være med i biodiversiteten, er de så velkomne. Kontakt Christine eller Bruno. 

 

5. Status på biodiversitets-ansøgning til OBO’s biodiversitets-udvalg. 

Afdelingen har en mulighed for at søge om op til 10.000 kroner, refusion af anlæg 

omkostninger i forbindelse med biodiversitet. Arbejdsgruppen vil på vegne af bestyrelsen 

hurtigst muligt, sende ansøgningen. 

 

6. Eventuelt 

Vi havde ikke noget i dag. 

 

Afdelingsbestyrelsen ønsker alle en god jul og et godt nytår      


